
Beretning til Lokalafdeling København generalforsamling 2023 

Endnu et år er gået og sikke et år, men et dejligt år uden nedlukning og restriktioner. Det har også 
været et år hvor vi har haft travlt. På den gode måde. 

Vi har afholdt i gennemsnit ca aktiviter 8 gange om mdr. i 2023 Og det er medlemmerne 
forskellige ønsker, som vi prøver at udfører. Så kom gerne med flere. 

Så Hvad har vi endelig foretaget os? 

I 2023 har vi som tidligere år haft vores mandagsmiddage og Onsdagsmiddag, I 2023 har vi 
selv stået for det. Det har været en udfordring ind imellem, men vi har altid fået mad. Disse 
mandagsmiddage er altid hyggelige. Vi har hver gang været mere end 10 personer, så det kan vel 
kaldes en succes. I disse middage, har vi valgt at være max 18 personer.  

Massage er en aktivitet som vi igen i år har tilbudt, I gennemsnit er der 6 medlemmer, som gør 
brug af dette tilbud. Der er altid massage hver mdr. altid først onsdag om formiddagen og 2 og 4 
torsdage om eftermiddagen. Det er stadig Henning som står for dette og over 35 gange har vi 
måtte hyre Henning i år.  

Vi har afholdt Zoom-møder hver fredag. Det er nu John som er ansvarlig for disse møder. Det er 
meget forskellige hvor mange der deltager, men gennemsnit er vi 7stk. Det har ikke kun været 
deltagere fra København men også medlemmer fra andre lokalafdelingen har logget sig ind. Tak til 
John som har valgt at være frivillige tovholder på denne begivenhed.  

Foredrag Det har igen i går lykkes det os at holde foredrag. 4 stk helt præcis. Vi har haft 2 gange 
besøg af Kenneth, som fortalte om hjerneskadetræthed. Ligeledes var der en og fortælle om Angst 
og en anden som fortalte om identitet. Vi har haft Mental træning 4 gange og 2 x dialog møder om 
hvordan det er at leve med en hjerneskade. På godt og ondt. Jette Fledelius som er trivelse 
konsulent guide os igennem. Vi har også haft besøg af en clairyant. Rigtig spændende er det hver 
gang.  

Den store fest som blev afholdt på Frederiksberg igen i år. Det var 4 gang. Igen i år var det en 
kæmpe succes. Selvom om Vi var ”kun” 42 festglade personer.    

Spil og hygge er blevet afholdt 11 gange i 2023, Tak til Charlotte som Tov holder på denne 
begivenhed, hvor der altid er stor tilslutning.  

Udover det har vi haft Banko 4 gange i år, været i biografen 10 gange. Vi har været på 
kanalrundfart, besøgt Cisterne, weekendtur til Comwell i Snekkersten hvor den stod på spa, 
smarttræning og yoga. V har hørt digte, haft walk & talk. Vi har sunget sammen. Også har vi 
selvfølgelig været ude og spise. Både sushi, Bones, Kagebord på Grannys frokost på bakken, 
Julefrokost med Nordsjælland på bakken, hvor vi var 42 personer, hygget med Valentines pizza. Vi 
deltog igen i år i Royal Run, både med deltager på 1,5, 5 og 10 ruten. Vi har afholdt KHKH, flere 
gange i år, Som flere af jer ved har vi holdt fredagsKLAR for de UH. For at få dem til at komme lidt 
mere i Valby. Desværre har vi ikke kunne finde dagsorden i nu på disse møder. Men mod ikke der 
kommer mere af det.  



Bestyrelsesarbejdet:  

Igen i år har det stået på lidt af hver. Synes faktisk det har været et travl år, men også spændende 
og sjovt.   

Bestyrelsen har afholdte bestyrelsesmøde ca. hver 6. uge.  

Selv har jeg været til flere pårørendemøder på vestegenen, som deres hjerneskadekoordinator 
afholder. Alene eller samme med Stine fra de unge hjerner. Samt 2 formandsmøder, et i Odense og 
1 i Århus 

Vi har også deltage i møder med Dansk handicap lokalafdelingen København,  

Repræsentanter fra bestyrelsen har ligeledes deltaget i Hjerneskadeforeningens 
repræsentantskabsmøde som i 2023 blev afholdt i Odense.  

Derudover er tiden for mit vedkommende gået med svare på opkald fra ramte, pårørende, der 
prøver at finde rundt i denne jungle, når man har fået en hjerneskade, at få det sidste på plads så 
vi endelig kunne flytte til nye lokaler. Vi har i mange år, vi finder noget andet. Jeg kan huske det 
var et ønske inden jeg blev formand. Tak til dig Morten, fordi du har hjulpet mig – hjulpet os i 
Storkøbenhavn. Besværet opkald, mails i tide og utide og ikke mindst taget dig af dialogen med 
København kommune. Jeg er glad for at se så mange her og jeg håber i vil tage godt imod vores 
nye lokaler, jeg er hel sikker på vi glade for at være her.  Bestyrelsen og jeg har en godt 
fornemmelse.  

For at få orientering ud til vores medlemmer, har vi valgt at anvende Facebook, hvor der 
oprettes begivenheder og gives anden relevant information og vi sender nyhedsbrevet ud på mail 
hver kvaltal. Dog er der få medlemmer vi ringer /SMS’er til. Og så prøver vi at skrive det i bladet. 
Det er dog lidt svært da det skal være 2 mdr. før det bliver udgivet, men man er altid velkommen 
til at skrive eller ringe for information til vores aktiviteter.  

Til slut vil jeg benytte lejligheden til at takke bestyrelsen for deres engagement  
Og ikke mindst takke jer medlemmer for jeres deltagelse i arrangementerne. Uden jer ville det 
være kedeligt.  


